
REVISJONSRAPPORT FOR REGNSKAP TIL SKÅNLAND STALL OG RIDEKLUBB 2021. 

 

Regnskapet er ført av Økoråd Evenskjer. Da jeg ikke har tilgang til det digitale regnskapet, har jeg ikke 

hatt mulighet til å ta stikkprøver i bilagsmassen.  

Jeg vil da i stedet kommentere regnskapet ut fra resultatene på enkelte poster. 

Resultatmessig går rideklubben med rimelig stort regnskapsmessig underskudd for 2. året på rad. Når 

en likevel har kunnet svare klubbens økonomiske forpliktelser, skyldes dette at avskrivningsposten er 

brukt til drift. Dette har gått ut over vedlikehold av så vel bygninger som veier og uteområder. 

På inntektssiden viser rideskolen/kurs et positivt resultat sammenlignet med 2020. Noe av dette 

spises opp av leie instruktør og økte lønnsutgifter. 

Utleie av bygninger er redusert både når det gjelder stall, klubbhus og hybelbygg. Inntekten på 

hybelhuset er ca 50.000,- under det regnskapet viser da ubetalt husleie ikke kommer fram. I 

regnskapet. 

Kr 216.514,- kommet inn via vipps burde vært fordelt på riktige poster. Uten ei slik fordeling, er det 

umulig å lage et godt budsjett. 

Totalt sett har inntektene økt med 250.000,- fra 2020. 

Denne økningen i inntekter skulle gi et godt grunnlag for et positivt årsresultat. 

Når så ikke er tilfelle, skyldes dette bl.a. ca 20% økning i lønnskostnader og 60.000,- i økt innleie 

instruktør. 

For å få et bedre driftsresultat for 2022, foreslår jeg følgende: 

1. Utarbeid et realistisk budsjett sammen med leder av stallen. 

2. Etabler et nært samarbeid mellom kasserer og leder mht å påse at budsjettet følges/ev. 

revideres. Dette samarbeidet må foregå i månedlige fysiske møter. 

3. I forbindelse med budsjettarbeidet – gå kritisk gjennom inntekter og utgifter. 

4. opprett en konto hvor feriepenger settes av på lik linje med skatt. 

 

 

Evenskjer, den 22.03.2022 

Viggo Nilssen 


